


项目名称 Product Name	<h1>DK-01</h1>	
产品ID		
核心卖点 selling points	1, 45000次/秒超声波高频振动, 360度清洗全方位清洗; 2, 四颗UVC+UVA紫外线灯, 99.99%强效除菌; 3, SUS304不锈钢水槽+食品级抗菌材质, 安全放心; 4, 一键5分钟杀菌+清洗, 方便简单; 5, 运行时音量低至60分贝, 静音不扰人; 6, 外观时尚科技感。	1, 45000 times / second ultrasonic high-frequency vibration, 360-degree cleaning all-round cleaning; 2, four UVC+UVA ultraviolet lamps, 99.99% strong sterilization; 3, SUS304 stainless steel sink + food-grade antimicrobial material, safe and secure; 4, a key to the 5-minute sterilization + cleaning, convenient and simple; 5, the volume of sound when running down to 60 decibels, mute and non-intrusive; 6, the appearance of the fashionable sense of technology.
工作原理 Working Principle	采用“压电陶瓷片”超声波发生器, 每秒钟发出45000次的高频振动, 水在超声波作用下产生空化效应分离出无数肉眼看不见的微小气泡, 小气泡在超声波声压的作用下不断快速膨胀最终“爆炸”, 产生接近1000个大气压的瞬间冲击力不断冲刷物体表面的污垢, 使物体表面的灰尘、细菌、油污实现乳化、剥离, 清洁直达微米级的缝隙盲区。(振动频率直接决定爆炸的威力, 超声波爆炸形成的冲击力强度直接决定了清洁强度。45000Hz的高频振动能带来惊人的清洁效果的同时又不会对物品造成损坏。)	The use of "piezoelectric ceramic sheet" ultrasonic generator, 45,000 times per second high-frequency vibration, water in the ultrasonic effect of cavitation effect separates out countless invisible tiny bubbles, small bubbles in the ultrasonic acoustic pressure under the action of rapid expansion and ultimately "explosion", resulting in close to 1,000 atmospheric pressure of the instantaneous impact of the dirt on the surface of the object is constantly flushed, so that the surface of the dust, bacteria, oil to achieve emulsification, stripping, cleaning up to the micron level of the crevice blind spot. (Vibration frequency directly determines the power of the explosion, ultrasonic explosion formed by the strength of the impact force directly determines the cleaning intensity. 45000Hz high-frequency vibration can bring amazing cleaning effect at the same time will not cause damage to the object.)
应用领域 Areas of application	假牙, 牙套, 剃须刀刀头, 首饰, 手表表链, 化妆刷, 牙刷, 美甲工具, 打印机墨头, 钢笔, 印章, 硬币等物品	Dentures, braces, razor blades, jewelry, watch bracelets, makeup brushes, toothbrushes, manicure tools, printer ink cartridges, pens, stamps, coins and other items
颜色color	白色、黑色	White/Black
产品尺寸 Product Size	$\phi 116.00\text{mm} * 118.00\text{mm}$	
包装尺寸 Package Size	120.00x120.00x135.00mm	

配件 replacement (parts)	主机*1+适配器*1+说明书*1	
规格参数Specification		
振动频率 Ultrasonic frequency	45KHz	
超生波额定功率 Ultrasonic power	24W	
输入电压Rated voltage	12V	
水槽容量Tank Capacity	180mL	
工作周期 operating cycle	5min/session	
净重net weight	317g	
毛重gross weight	483g	
外箱规格(32台/ 箱) Outer box size	480.00x480.00x280.00mm(32 units/box)	
专利patents	外观专利	Appearance Patent
认证 Certification	CE, FCC, EPA	
其他others		
温馨提示 Caution	<p>整机不防水，严禁将机身浸入任何液体中；无水严禁开机，以免损坏机器；超声波长时间工作会产生热量，为避免水温过高损坏清洗物品，建议使用2~3次后休息10分钟或更换常温清水再清洗；不建议用于清洗银器（银容易氧化，超声波对氧化层清洗效果不明显）；严禁清洗镶嵌款式的珠宝首饰。</p>	<p>The whole machine is not waterproof, it is strictly prohibited to immerse the body in any liquid; no water is strictly prohibited to open the machine, so as not to damage the machine; ultrasonic work for a long time will produce heat, in order to avoid high water temperature damage to the cleaning items, it is recommended to rest for 10 minutes after the use of 2 ~ 3 times or replace the room temperature water and then clean; not recommended for cleaning silver (silver oxidation is easy to ultrasonic cleaning of the oxidized layer of the cleaning effect is not obvious); is strictly prohibited to wash the inlaid styles of Jewelry.</p>

制表:

日期: